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,,Če bi bil
dedek
Mraz..."
Pogovor z Borisom Erženom, predsednikom
IO TTKS Šiška

Tisti dan, ko sva se pogovarjala z inž.
Borisom Erženom v njegovi pisarni, je bil
teman, zamegljen in deževen. Pogled iz nje-
gove delovne sobe na Celovško cesto je ra-
zodeval vso tisto neprijetnost, ki jo prinaša
s seboj leno, jesensko vreme in hitri koraki
redkih pešcev na asfaltu niso mogli zmotiti
monotonije dneva.

• »Povem vam«, mi je dejal takoj na za-
četku, »kar nekako privadil sem se na to
meglo. Veste, v Ljubljani živim že precej
časa. Moj oče se je z vso družino preselil
v to lepo mesto že pred leti, zaposlil pa se
je v Litostroju, kot uslužbenec. Tu sem do-
končal tudi fakulteto v rednem roku (ob
tem se je nasmehnil), se zaposlil v proiz-
vodnji pivovarne Union, sedaj pa že nekaj
lef opravljam delo glavnega direktorja.«

• »Pa vseeno,« sem predlagal, >vpovrniva
se še malo v vaša otroška leta, v Kranj.«

• »Bilo je težko, pestilo nas je pomanj-
kanje, pa vojna; ampak takrat smo bili še
otroci, vsega tega pravzaprav niti nismo do-
umeli. Spominjam se, da smo se z brati
igrali s »cunjarko«. Saj veste, kaj je »cu-
njarka«? Žoga, narejena doma, iz starih
cunj. Ampak ta žoga nam je veliko pome-
nila.«

• »Ste se kot študent resneje ukvarjali s
športom?«

• »Da, privlačil me je šport, posebno igre
z žogo; nogomet in košarka sta me najbolj
privlačila. Aktivno sem sodeloval v košar-
karskem klubu Ilirije, katerega soustanovi-
telj sem bil. V tem klubu sem resnično na-
šel prijatelje, s katerimi se srečujemo še
danes. Največji uspeh s tem klubom smo
dosegli, ko smo se uvrstili v drugo zvezno
ligo. Po tem uspehu sem nehal aktivno so-
delovati in posvetil sem se organizacijskim
zadevam, ki jih tudi ni manjkalo. Ampak
to delo v klubu me je z marsičem oboga-
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tilo. Spoznal sem, kako koristen in pred-
vsem kako potreben je šport pri oblikova-
nju človeka, pri oblikovanju pristnih tova-
riških odnosov med ljudmi.«

• Prisluhnil sem mu, govoril je počasi,
premišljeno, kot da pretehtava vsako bese-
do, ki jo namerava izgovoriti. Pokazal mi
je list papirja, ki so mu ga otroci doma po-
čečkali. »Veste«, je nadaljeval, »če bi bil
dedek Mraz, bi vse razdelil otrokom. Pri-
skrbel bi jim najboljše učitelje, lepe, svet-
le predavalnice. Naši otroci ne bi smeli tr-
peti socialnih razlik in verjemite, vsi ti
otroci bi gotovo postali pošteni člani naše
družbe. Ognili bi se mla-dinskemu krimina-
lu, prestopništvu, vsemu temu, kar nas da-
nes muči.«

• »Sedaj opravljate funkcijo predsedni-
ka IO TTKS Ljubljana-Siška. Kako si pred-
stavljate delo TTKS v prihodnosti?«

• »Seveda se zavzemam za množičnost,
ki naj bi bila osnova našega dela. Vsa raz-
položljiva sredstva je treba dati na razpo-
lago mladim, čimveč otrok mora biti danes
v telovadnicah. Ker pa telesna kultura ni
samo domena mladih, bi želel, da bi tudi
vsi delovni ljudje in občani svoj prosti čas
izkoristili za krepitev in izboljševanje svoje
telesne kondicije. In, ne nazadnje — želel
bi, da bi se čimprej rešilo vprašanje vrhun-
skih športnikov. Vse preveč je prtmerov
športnikov, ki so odslužili, da se tako izra-
zim, danes pa ne vemo kam z njimi. Vedno
bolj se čuti potreba po pravilnem vredno-
tenju športnih dosežkov. Pozni smo bili v
spoznanju, da je šport posebnega družbe-
nega pomena in da ga je treba kot takega
tudi ustrezno vrednotiti.«

• Ko je končal, je na pisalni mizi zazvo-
nil telefon. Opravičil se mi je in dvignil slu-
šalko. Nekako resno je skomignil z rameni
in jasno mi je bilo, da se najin razgovor
približuje h koncu.

Zunaj na cesti, je začelo deževati. »V pla-
ninah verjetno že sneži,« je rekel, ko je
opazil moj pogled .. . Potem sva se morala
posloviti.

Andrej Logar


